
Griffie 

Van: 
Verzonden: 
Aan: 
Onderwerp: 

goedemiddag 

dinsdag 18 februari 2025 12:34 
!Raadsleden 
Tournoysveld 

Naar aanleiding van uw bericht in het AD van hedenmorgen wil ik hierop reageren 
Hoe is het mogelijk dat op zo'n klein stukje grond er 4 woontorens worden gebouwd 
Ik ben zelf een bewoner van tournoysveld en maak mij hier ernstige zorgen over 
Allereerst 133 woningen neem het gemiddelde van 3 personen per woning wil dit zeggen 
ruim 400 mensen op dit kleine stukje 
Dan het parkeerprobleem als je als bewoner je auto al niet kwijt kan omdat de 
parkeerplaats altijd vol staat wat is dan de oplossing 
Dan rest mij nog de vraag in onze flats wonen alleen maar ouderen moeten wij minstens 2 
jaar in een bouwput leven?? 
Als jullie een beetje meedenken is dit onmogelijk 
Ook veranderd er voor ons als bewoners heel veel geen uitzicht meer geen zon meer op je 
balkon en het gluren bij de buren is dit de oplossing?? 
Gemeente Woerden ik zou zeggen zoek een ruimte waar deze woontorens wel kunnen 
komen zonder dat het maar opgedrongen wordt 
En het winkelcentrum?? Dat kan ook veranderd worden door deze ellende 
Heren neem jullie verantwoordelijkheid en luister naar jullie inwoners 

Met Vr groeten 


